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Verslag ledenvergadering van Doarpsbelang Noardburgum  
op woensdag 5 april 2023 in MFC de Balstien te Noardburgum 

 
 
1. Opening door voorzitter Oene Sikkema. 

Oene opent de vergadering en heet de aanwezigen van harte welkom. 

2. Mededelingen 
Er zijn vanavond zo’n 40 mensen aanwezig vanuit dorp en bestuur en namens: 
De fracties van Grien Links/PvdA, FNP, VVD. De fractie van het CDA is met kennisgeving afwezig. 
Kearn: Wynet Bakker en jeugdwerkers Ramona Diks en Rebecca Joustra. Rebecca vervangt Ramona tijdens haar 
zwangerschapsverlof. Er komt een nieuwe buurtwerker, want Nynke Miedema heeft nieuwe baan. 
Nieuwe dorpencoördinator Daniela Donker. Zij volgt Saskia van Haeren op.  

3. Bespreking verslag ledenvergadering van 9 maart 2022 
Na een leespauze zijn er geen op- of aanmerkingen. Het verslag komt binnenkort op de website te staan. 

4. Jaarverslag door voorzitter Oene Sikkema 
In 2022 stond ons dorp flink in de steigers door de bouw van de Poiesz, de werkzaamheden bij het pompstation 
van Vitens en de herconstructie van het kruispunt op Quatrebras. Ook dit jaar zullen er nog werkzaamheden 
doorgang vinden.  
Na de eerste oudejaarsavond 2021/2022 met een vuurwerkverbod verliep deze avond toch niet helemaal 
donker aan de hemel. Verder was het een rustige jaarwisseling.  
Tevens was 2022 ook het jaar van COVID. Dit heeft de nodige maatregelen en gevolgen met zich meegebracht, 
wat een ieder op zijn eigen manier heeft ervaren. We gaan er vanuit dat dit inmiddels achter ons ligt.  
Bouw Poiesz 
In februari 2022 was het dan eindelijk zover, de schep ging in de grond voor de bouw van de Poiesz. De 
meesten van ons hebben de bouw dagelijks kunnen volgen vanaf betonwerk tot staalconstructie en metselwerk 
tot dakpannen. Mooi om te zien en over te praten, het begint te “leven”. Voorafgaand heeft dit veel 
voorbereiding gekost. Doarpsbelangen heeft de afgelopen jaren hier veel tijd en energie in gestoken. We 
hebben nog wel zorgen om de verkeersveiligheid, maar dit kan dit pas goed worden gemeten zodra de 
werkzaamheden bij Quatrebras gereed zijn. Opening Poiesz 
30 november 2022 was het dan eindelijk zover: de opening. Toch wel ietwat onwerkelijk, maar een heerlijk 
gevoel om in eigen dorp je boodschappen te kunnen kopen. Daarbij is het een mooie kans voor “onze jeugd” 
om hier hun centen te kunnen verdienen. 
Oorlogsmonument 
Door de bouw van de winkel met bijbehorend terrein moest ook het oorlogsmonument worden verplaatst. 
Hiervoor is een mooie locatie gevonden nabij De Balstien. Dit zal nog verder worden aangekleed met beplanting 
en bestrating. Op 4 mei konden we op deze nieuwe locatie ook dit jaar gezamenlijk met onze inwoners de 
oorlogsslachtoffers herdenken. Er werden eigen geschreven gedichten voorgedragen door Jurre en Betiel. Deze 
herdenking is mede mogelijk gemaakt door Bernlef.  
Quatrebras  
Eind 2022 zijn de werkzaamheden bij Quatrebras begonnen. Er komt een nieuw kruispunt. Ondanks de hinder 
van dit moment, zal het voor de toekomst zeker een meerwaarde zijn voor Noardburgum en omliggende 
dorpen. Gedurende deze werkzaamheden zijn er door de gemeente in het kader van de verkeersveiligheid 
tijdelijke maatregelen getroffen aan de Zevenhuisterweg. Zodra de werkzaamheden bij Quatrebras gereed zijn 
zullen er onderzoeken worden gedaan naar de verkeersveiligheid in het dorp.  
Woningbouw 
Voor wat betreft de nieuwbouw in ons dorp zijn er dit jaar overleggen geweest met de gemeente. Op 21 
september 2022 hebben we een informatieavond georganiseerd in de Balstien voor de inwoners van 
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Noardburgum. Hiervoor was veel belangstelling vanuit het dorp. De gemeente heeft tijdens deze avond een en 
ander uitgelegd over de verdere planvorming en bijbehorende planning.  
Tijdens een tweetal bijeenkomsten met het ontwerpteam is er gesproken over voorkeuren voor woningtypes, 
waaronder ook de kleur en het bouwmateriaal. De gemeentelijke ontwerper heeft naar aanleiding hiervan 
enkele ontwerpen uitgewerkt. Deze ontwerpen zijn d.d. 7 februari 2023 aan de belangstellenden gepresenteerd.  
Sinnepark 
Wellicht heeft u over deze plannen al iets meegekregen, dan wel via de plaatselijke courant, dan wel via Social 
Media. Er zijn plannen voor een groot Sinnepark nabij de centrale en zwartkruis. De EnergieGroepBurgum (EGB) 
is hierbij mede-initiatiefnemer. Dit heeft uiteraard voor omwonenden, recreanten en natuur gevolgen. 
Dorpsbelangen is hierover inmiddels geïnformeerd en heeft dit in de dorpskrant geplaatst. Piet Bruining van de 
EGB zal u hier vanavond verder over informeren.  
Al met al is 2022 een intensief jaar geweest voor zowel de inwoners van Noardburgum als Doarpsbelangen.  
Voor dit jaar kunnen we nog noemen dat Noardburgum vanuit Karakteristiek Tytsjerksteradiel centraal zal staan 
bij de Open Monumentendag op 9 september. Een commissie is bezig plannen te ontwikkelen. 

5. Verslag penningmeester over 2022 door Tietie Visser en verslag kascommissie 
De penningmeester neemt de inkomsten, uitgaven en begroting door.  
Evert Homan en Marie Wiersema hebben kascontrole gedaan en alles goed bevonden.  
Marie Wiersema en Antsje Zeinstra zijn beschikbaar voor de kascommissie van 2024. Frony Kloosterman staat 
op reserve. 

6. Bestuurswisseling 
Anneke Donkervoort, Tietie Visser en Frony Kloosterman zijn aftredend. Van Anneke is al afscheid genomen en 
Tietie en Frony ontvangen een bloemetje voor hun werk in het bestuur.  
Menno Dekenga en Klaaske postma zijn bereid om in het bestuur plaats te nemen. Ze stellen zich even voor.  
Rudi van der Duim neemt het secretariaat over en Auke Hietkamp zal dit jaar penningmeester zijn. 

7. Verslagen commissies 
Jeugdsoos: Jorrit Nicolai draagt op dit moment als enige de jeugdsoos. Na corona zijn de oude beheerders 
gestopt en heeft Jorrit het overgenomen. Het is hem niet gelukt om de vrijwilligers op peil te brengen en de 
jeugsoos is daardoor momenteel dicht. Wel is er voldoende belangstelling van de jeugd in de leeftijd van groep 
7 en 8 van de basisschool. Jorrit wil het stokje overdragen, ook omdat hij gaat verhuizen. Ramona Diks geeft aan 
dat zij hem vanuit Kearn hebben ondersteund, maar dat er vanuit het dorp meer ondersteuning moet zijn. 
Financiële middelen zijn er ook voldoende. Willem Jansma heeft belangstelling om hiermee aan de slag te gaan. 
Biodiversiteit: Simon Bijlsma doet vanuit de werkgroep verslag van de verschillende projecten die het afgelopen 
jaar zijn aangepakt, zoals het ooievaarsnest, J.A.Fokkemastraat, plein Baptisten Kerk en Klaas Piersreed. De 
steenbreekactie krijgt dit jaar een vervolg. Het geplande voedselbos komt niet bij de pingo, maar in het park bij 
Toutenburg. 
Heidepraet: Marleen Nagtegaal en Eva Visser zijn heel tevreden hoe Heidepraet nu draait. In 2021 zat de 
dorpskrant in een dip. Er kwam weinig kopij binnen. Na een enquête is de redactie uitgebreid, is er weer volop 
kopij en zijn er nieuwe rubrieken bijgekomen. Ook zijn ze blij  met de vele adverteerders. 
De Balstien: Anja Wiegersma vertelt dat het dorpshuis goed draait na corona. Er zijn veel vaste en incidentele 
gebruikers. Ze draaien dit met een vast kern van vrijwilligers. Hier kunnen altijd meer bij en er zijn ook nieuwe 
bestuursleden nodig. Haike vd Meulen wil nu echt stoppen, al blijft hij wel ondersteunen. MFC Balstien wordt 
ook een centraal punt voor Sûn Noardburgum. Anja zit in de werkgroep. 

8. Pauze 

9. Verduurzaming/energietransitie 
Er zijn drie sprekers aanwezig m.b.t. dit onderwerp: 
Johan Douwes is energiecoach bij de gemeente en informeert ons over hoe we kunnen verduurzamen. Hoe 
gaan we om met energie, hoe kunnen we energie besparen en duurzame energie opwekken? 
Harmen van der Meer is adviseur duurzaamheid en energie bij de gemeente en vertelt over de doelstellingen 
van de gemeente m.b.t. energieopwekking. De gemeente wil energieneutraal zijn in 2040 voor de gebouwde 
omgeving en mobiliteit. Hij vertelt hoe dat er nu voorstaat en welke plannen er zijn. Eén van de plannen is een 
zonnepark bij de Centrale. 
Piet Bruining van de Energie Groep Burgum (EGB) legt uit hoe de coöperatie is ontstaan en nu werkt. Zij zijn 
sinds drie jaar bezig omdat er animo voor een energiegroep was in Burgum. Het zonnepark bij de Centrale 
kwam in beeld vanuit de zonnetafel. De keuze voor deze plek is gemaakt omdat er gemakkelijk op het 
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stroomnet aangesloten kan worden zonder dat het van invloed is voor gewone gebruikers. Bij het zonnepark 
zijn verschillende partijen bij betrokken en er moet vanuit verschillende partijen aan worden bijgedragen. Het 
moet het eerste groene park worden van Fryslân. De plannen zijn bijna in kannen en kruiken en omwonenden 
zijn ondertussen positief Een volgende stap is samenwerkingsovereenkomst en goedkeuring van het college. 
Daarna kan vergunning door gemeenteraad worden verleend. Het zou fijn zijn als Noardburgum in de 
energiegroep participeert. Het is mogelijk om lid worden te worden van de coöperatie. Leden kunnen beslissen 
wat er met de opbrengsten gebeurt. Zo kan winst worden besteed aan projecten in het dorp. Belangstellenden 
kunnen zich melden bij Xantho Klijnsma, die zich als eerste Noardburgumer heeft aangemeld. 

10. Rondvraag. 
Evert Homan: Wat gebeurt er met het kunstwerk wat bij de rotonde stond? Dat is op dit moment nog niet 
bekend. 
Auke Post: wordt de Rijksstraatweg afgesloten als met de renovatie wordt begonnen. Dat is ons niet bekend. 

11. Sluiting. 
Oene Sikkema bedankt de aanwezigen voor hun betrokkenheid. 

 


